
  Zápis č. 1/2025 

 

Ze schůze Zastupitelstva obce Úmyslovice, konaného dne 6.2.2025 

 

Přítomni:  Jeřábek Zd., Havlina T., Luxemburková A., Gaidoš D. 

Omluven: Burian P., 

Hosté : Tomáš Luxemburk, Jitka Hlušičková 

 

Program:  

1. Zahájení, ověření zápisu 

2. Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Schválení inventarizace za rok 2024 

4. Žádost o poskytnutí dotace na rok 2025 – Centrum sociálních zdravotních služeb Poděbrady 

5. Žádost o dotaci ZO ČSOP Polabí na rok 2025 

6. Žádost o dotaci Zdravotní klaun na rok 2025 

7. Žádost o dotaci na provoz Handicap centrum srdce o.p.s. r. na rok 2025 

8. Žádost o dotaci na provoz a konání akcí SDH Úmyslovice na rok 2025 

9. Žádost o dotaci na provoz Hospůdky u Sokola na rok 2025 (Gabriela Mikolášik) 

10. Žádost o dotaci na nákup ryb do rybníka na rok 2025 (Zdeněk Mikolášik) 

11. Svoz odděleného sběru textilu na rok 2025 

12. Nařízení obce Úmyslovice o zákazu podomního a pochůzkového prodeje  

13. Diskuse 

14. Usnesení, závěr 

 

Schůzi zahájil a vedl starosta Zdeněk Jeřábek. Byl ověřen zápis z minulé schůze. 

Zapisovatelem byl určen Tomáš Luxemburk a ověřovateli zápisu Denis Gaidoš a Tomáš Havlina. 

. 

 

Starosta Zdeněk Jeřábek navrhl hlasovat o vložení třech nových bodů do jednání ZO. Hlasování 

proběhlo o schválení zařazení bodů:  

1) Dotace na provoz prodejny potravin v obci Úmyslovice na rok 2025 - pro zařazení 

hlasováno 4x ANO 

2) Navýšení odměn členů ZO Úmyslovice  - pro zařazení hlasováno 4x ANO 

3) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrských sítí se společnosti ČEZ, a.s.  

 - pro zařazení hlasováno 4x ANO 



 

 

 

 

Starosta Zdeněk Jeřábek nechal hlasovat o schválení celého programu schůze ZO Úmyslovice dne 

6.2.2025. Bylo hlasováno 4x ANO pro navržený program. 

 

 

1) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil ke schválení inventarizaci obecního majetku k 31.12.2024 

podle inventarizační zprávy, kterou sepsala inventarizační komise. ZO zprávu projednalo. 

Starosta Zdeněk Jeřábek nechal hlasovat o schválení inventarizace za rok 2024, pro 

hlasováno 4x  ANO. 

2) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil ke schválení Žádost o poskytnutí dotace na rok 2025 pro 

Centrum sociálních zdravotních služeb Poděbrady ve výši 44 471Kč. Starosta nechal 

hlasovat o uzavření této smlouvy. Pro uzavření smlouvy hlasováno 4x ANO. Podpisem 

smlouvy byl pověřen starosta Zdeněk Jeřábek. 

3) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil žádost o příspěvek pro ZO ČSOP Polabí na rok 2025. ZO 

žádost projednalo, byla navrhnuta částka ve výši 5.000Kč.  Starosta nechal hlasovat o 

přispění částky ve výši 5000Kč, všichni přítomní hlasovali 4x ANO. Podpisem smlouvy byl 

pověřen starosta Zdeněk Jeřábek. 

4) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil žádost o příspěvek pro sdružení Zdravotní klaun na rok 

2024. ZO žádost projednalo, byla navrhnuta částka ve výši 5.000Kč.  Starosta nechal 

hlasovat o přispění částky ve výši 5000Kč, všichni přítomní hlasovali 5x ANO. Podpisem 

smlouvy byl pověřen starosta Zdeněk Jeřábek. 

5) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil žádost o příspěvek na provoz zařízení Handicap centrum 

srdce o.p.s. na rok 2025. ZO žádost projednalo, starosta navrhl přispět částkou ve výši 

10.000Kč.  Starosta nechal hlasovat o přispění částky ve výši 5.000Kč, všichni přítomní 

hlasovali 4x ANO. Podpisem smlouvy byl pověřen starosta Zdeněk Jeřábek. 

6) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil žádost o příspěvek na provoz a konání kulturních akci 

organizací SDH Úmyslovice na rok 2025. ZO žádost projednalo, starosta navrhl přispět 

částkou ve výši 50.000Kč. Veškeré daňové doklady budou předloženy Obci Úmyslovice 

k proplacení a zaúčtovány na příslušný paragraf v rámci obecního rozpočtu na rok 2025. 

Starosta nechal hlasovat o uvolnění částky ve výši 50.000Kč a postupu proplácení a 

účtování dokladu od SDH Úmyslovice, všichni přítomní hlasovali 4x ANO.  

7) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil žádost o příspěvek na provoz „Hospůdky u Sokola“, 

kterou provozuje paní Gabriela Mikolášik. ZO žádost projednalo, starosta navrhl přispět 



částkou ve výši 20.000Kč. Starosta nechal hlasovat pro návrh 20.000Kč. Všichni přítomní 

hlasovali 4x ANO. Podpisem smlouvy byl pověřen starosta Zdeněk Jeřábek. 

Peníze smí žadatel použit pouze na úhradu nájmu nebo spotřebu elektřiny v roce 2025. 

Podpisem smlouvy byl pověřen starosta Zdeněk Jeřábek. 

8) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil žádost pana Zdeňka Mikolášika na příspěvek na nákup 

ryb do rybníku „Hliňák“. ZO žádost projednalo, starosta navrhl přispět požadovanou 

částkou ve výši 15.000Kč, všichni přítomní hlasovali 4x ANO pro přispění částkou ve výši 

15.000Kč. Podpisem smlouvy byl pověřen starosta Zdeněk Jeřábek. 

9) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil návrh na uzavření dodatku smlouvy s firmou Diakonie 

Broumov, kdy obec Úmyslovice bude zařazena do systému odděleného sběru textilního 

odpadu, včetně povinné evidence vyvezeného množství z daného kontejneru. ZO tento 

návrh projednalo. Starosta obce nechal hlasovat pro tento návrh, pro hlasováno 4x ANO. 

Podpisem smlouvy byl pověřen starosta obce Zdeněk Jeřábek. 

10) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil ke schválení nové Nařízení obce o zákazu podomního a 

pochůzkového prodeje. ZO nařízení obce projednalo. Starosta nechal hlasovat o schválení 

nařízení obce, pro hlasováno 4x ANO. 

11) Provozovatel prodejny potravin v Úmyslovicích pan Huu Tu Vu požádal ZO o dotaci na 

nákup uhlí pro prodejnu potravin v Úmyslovicích nebo na úhradu spotřeby elektrické 

energie v prodejně potravin v Úmyslovicích pro rok 2025. ZO žádost projednalo, starosta 

obce navrhl poskytnout dotaci na nákup uhlí nebo spotřebu elektrické energie ve výši 

40.000Kč. Starosta obce nechal hlasovat. Pro poskytnutí dotace hlasováno 4x ANO. 

Podpisem smlouvy byl pověřen starosta obce Zdeněk Jeřábek. 

12) Starosta Zdeněk Jeřábek předložil návrh na navýšení odměn zastupitelů od 1.3.2025. 

Navrhuje tyto odměny: starosta 22 010Kč, místostarosta 10 285Kč a zastupitel 1659Kč. ZO 

tento návrh projednalo. Starosta nechal hlasovat, pro schválení hlasováno 4x ANO.  

13) Starosta obce Zdeněk Jeřábek předložil ke schválení návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o 

zřízení služebnosti inženýrských sítí se společnosti ČEZ, a.s.( „podzemní kabelové vedení 

VN a komunikační vedení pro výstavbu obnovitelného zdroje ” ). ZO smlouvu projednalo. 

Starosta Zdeněk Jeřábek nechal hlasovat o schválení této smlouvy, pro schválení hlasováno 

4x ANO. Podpisem smlouvy byl pověřen starosta obce Zdeněk Jeřábek. 

 

 

 

Zapisovatel: Tomáš Luxemburk 

Ověřovali zápisu: Denis Gaidoš 

                             Pavel Burian 


